
 
 

 

 
Schriftelijke vragen 18 januari 2016 
 
Aan: het College van B&W van de gemeente Nijmegen 
Van: Noël Vergunst (GroenLinks) 
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde Nijmegen over de bouw 
van de Donjon 
 
Geacht College, 
 
14 januari 2016 werd bekend dat de Radboud Universiteit geen ruimte zal huren in de te 
bouwen Donjon1. Na tien jaar praten is er is geen enkele huurder meer voor de Donjon. 
Feitelijk is het project kansloos. De gemeente heeft vele tonnen uitgegeven om de bouw van 
deze toren mogelijk te maken. Er loopt ook een nog procedure bij de Raad van State en de 
gemeente wacht nog op een advies van de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed. De 
gemeente loopt het risico nog meer kosten te maken voor dit project, zoals advocaatkosten 
en plankosten als het bestemmingplan aangepast dienen te worden of als andere 
procedures overgedaan moeten worden.  
Tegelijkertijd wachten we al jaren op het opknappen van het Valkhof. Dat zou gebeuren na 
de bouw van de Donjon. Nu er geen enkel perspectief is dat de toren binnen enkele jaren 
gerealiseerd zal worden, lopen we het risico dat het investeren in het park nog lang op zich 
laat wachten. 
 
Namens de fractie van GroenLinks stel ik u de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat de bouw van de Donjon niet realistisch is gezien het 
ontbreken van huurders? Zo nee, welke perspectieven ziet u dan nog en waar 
baseert u dat op? 

2. Bent u het met ons eens dat het tijd wordt om definitief een streep te zetten door het 
project en geen medewerking meer te verlenen aan het mogelijk maken van de bouw 
van deze toren? Zo nee, vindt u het verantwoord risico te lopen nog meer kosten te 
moeten maken, gezien de lopende procedures? 

3. Bent u het met ons eens dat het opknappen van het Valkhof niet langer kan wachten 
en op korte termijn moet starten, zeker nu u van plan bent op korte termijn 
Kelfkensbos en de Burchtstraat te vergroenen? Zo nee, op wat voor manier bent u 
van plan het park op te knappen en op welke termijn?  

4. Hoeveel budget is er beschikbaar voor het opknappen van het Valkhof en hoe lang is 
dit geld al beschikbaar gesteld? Vindt u deze periode acceptabel? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Noël Vergunst 

 

                                                      
1
 http://www.gelderlander.nl/regio/nijmegen-e-o/nijmegen/huurders-donjon-haken-1-voor-1-af-1.5623519 


